

※重要日程表※

Important Dates

工作項目 Schedule of Events	重要日期 Date
早鳥報名 Early bird registration	2025 年 3 月 31 日~2025 年 4 月 18 日 From March 31, 2025 to April 18, 2025
公告招生簡章 Admissions Brochure Available	2025 年 4 月 15 日 April 15, 2025
線上報名 Online Application Period	2025 年 4 月 19 日~2025 年 5 月 21 日 April 19, 2025– May 21, 2025
階段甄審及結果公告 Screening & Review	2025 年 5 月 22 日~2025 年 6 月 16 日 From May 22, 2025 to June 16, 2025
寄發確定就讀具結書及錄取(含有條件錄取)通知書 Enrollment Willingness Reply & Sending Acceptance Letters (including Conditional Acceptance Letters)	2025 年 6 月 19 日~2025 年 8 月 05 日 From June 19, 2025 to August 5, 2025
啟動遞補程序 Initiation of replacement procedure with students on waiting list	
公告最終錄取名單 Final Admission Results Announced	2025 年 8 月 7 日 August 7, 2025
協助辦理簽證 Assistance with visa application	2025 年 8 月 18 日~2025 年 8 月 29 日 From August 18, 2025 to August 29, 2025
註冊報到日及開學 Enrollment & Semester Starting Date	2025 年 9 月 08 日 September 8, 2025

※上述表列各項時間均為臺灣時間，為確保您的權益，建議您儘早作業。

The dates listed above are Taiwan time. To protect your rights and interests, we suggest that you begin preparing as early as possible. ※為維護您的權益，請詳閱本簡章各節之規定。

In order to protect your rights and interests, please read each section of this brochure carefully.

※是否辦理第二階段甄審及公告，將視第一階段甄審結果另行決定，相關資訊若有更新，將公告於本校招生網站，請隨時留意。

The implementation of a second stage of screening and its related announcement will be determined based on the outcome of the first-stage review. Should there be any updates, relevant information will be posted on the university's admissions website. Applicants are advised to check the website regularly for the latest information.

※「啟動備取生遞補正取程序」及「寄發確定就讀具結書及錄取(含有條件錄取)通知書」得視甄審作業時間遞延或提前。

“Initiation of replacement with students on waiting list; emailing Acceptance Letters (including Conditional Acceptance Letters) & Affidavit of Agreeing to Study at the University” may be postponed or advanced according to interview schedules.

※因應傳染病或特殊情況，線上報名及甄審時間可能推遲，公告錄取名單、寄發錄取通知、協助辦理簽證等時間亦將連帶延後。

Due to the pandemic of infectious disease or special circumstance, the date of application, screening and reviewing, assistance with visa application and airport pick-up service might be delayed. Consequently, other related work might also be postponed.

※簽署「確定就讀具結書」攸關學生權益，請將[附件 3 確定就讀具結書]填妥並親筆簽名，依本校電子郵件內所訂期限回傳至 int-program@ncut.edu.tw，逾期視同放棄錄取資格，不得異議。

Signing “Affidavit of Agreeing to Study at the University” is critical in terms of a student's rights. Please fill out and sign the “Affidavit of Agreeing to Study at the University” in attachment 3 and emailing the affidavit to int-program@ncut.edu.tw by the deadline mentioned in the letter from School, or it will be regarded as forfeiture of admission, and no objections may be raised.